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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  10/09/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 1) Υπουργό  Εθνικής Άμυνας 

  2) Υπουργό Οικονομικών 

           3) Υπουργό Επικρατείας (Α. Σκέρτσος) 

 

ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη εξοπλισμού των Ενόπλων Δυνάμεων, ενώ η 

Κυβέρνηση προωθεί την αγορά τέταρτου κυβερνητικού αεροσκάφους» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

         

Κατά τη διάρκεια των αρμόδιων κοινοβουλευτικών επιτροπών έχει 

τονιστεί η ανάγκη στήριξης των Ενόπλων Δυνάμεων, μέσω εξοπλιστικών 

προγραμμάτων, με σκοπό να δύνανται να ανταπεξέλθουν στις καθημερινές 

προκλήσεις σε Αιγαίο, Έβρο και εν γένει τα βόρεια σύνορα της χώρας μας.  

 

Πολλές φορές δε, έχει συζητηθεί η γενικότερη κυβερνητική βραδύτητα  

στην επιλογή φρεγατών ή μαχητικών αεροσκαφών ή άλλων πυραυλικών 

συστημάτων ή άλλου στρατιωτικού εξοπλισμού, που έχει ως αποτέλεσμα 

οι Ένοπλες Δυνάμεις να επιτελούν το έργο τους με παρωχημένο ή 

ταλαιπωρημένο εξοπλισμό.  

 

Δυστυχώς, παρά την κυβερνητική παραδοχή περί ανάγκης στήριξης των 

Ενόπλων Δυνάμεων, η Κυβέρνηση τους τελευταίους μήνες φέρεται να 

ετοιμάζεται προς αγορά και τέταρτου κυβερνητικού αεροσκάφους, 

αδιαφορώντας στην ουσία για την εξοικονόμηση χρημάτων. 

 

Συγκεκριμένα, πρόκειται για ένα αεροσκάφος τύπου  «Falcon 7X», της 

γαλλικής «Dassault», ελαφρώς μεταχειρισμένο έναντι είκοσι δύο (22) 

εκατομμυρίων ευρώ , από την  αρχική τιμή των τριάντα έξι (36) 

εκατομμυρίων που κοστίζει καινούριο.  
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Συνεπώς, την ίδια ώρα που πανελληνίως είναι γνωστή η ανάγκη των 

Ενόπλων Δυνάμεων για νέο σύγχρονο εξοπλισμό, η Κυβέρνηση της ΝΔ 

επιλέγει να αγοράσει έναντι πολλών εκατομμυρίων ευρώ ένα τέταρτο 

αεροσκάφος, που θα εξυπηρετεί τις κυβερνητικές  “VIP” δράσεις.   

Επιπροσθέτως, η ελληνική αμυντική βιομηχανία ασθμαίνει, ελλείψει 

πόρων. 

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Επιβεβαιώνετε την πρόθεση της Κυβέρνησης για αγορά τέταρτου 

κυβερνητικού αεροσκάφους; 

2) Από ποιον προϋπολογισμό θα εξευρεθούν τα χρήματα για την εν 

λόγω αγορά; 

3) Σκοπεύετε να συμπεριλάβετε το άνω ποσό στο εξοπλιστικό 

πρόγραμμα αγοράς των “RAFALE”;  

4) Θεωρείτε  ότι η αγορά τέταρτου κυβερνητικού αεροσκάφους δεν 

είναι προκλητική, συγκριτικά με τις τεράστιες και εύλογες ανάγκες 

των Ενόπλων Δυνάμεων; 

 

                             Ο ερωτών Βουλευτής 

                                       Αντώνιος Μυλωνάκης 

 




